
 
Protokół z IV sesji Rady Dzielnicy Przeróbka 

z dnia 27 stycznia 2025r. 
 
Porządek obrad : 
 

1. Sprawy regulaminowe 
2. Sprawy bieżące 
3. Uchwała w sprawie Mostu Siennickiego 

4. Budżet Rady Dzielnicy na 2025r. 

5. Wolne wnioski. 

6. Ustalenie dyżurów Rady Dzielnicy 

7. Zakończenie obrad 

 
Ad.1 
Po sprawdzeniu listy obecności, przewodnicząca Rady Dzielnicy Przeróbka otworzyła 
obrady czwartej sesji , w której wzięło udział 12 radnych. 
 
Ad.2 
Przewodnicząca Zarządu przedstawiła bieżące informacje o : 

– Spotkaniu w DRMG, które odbyło się w dniu 27 stycznia, a dotyczyło Budżetów 
Obywatelskich z 2022, 2023 i 2024r. Na którym poinformowano o kolejnym 
przetargu na skatepark, który ma się odbyć w lutym br. a prawdopodobny termin 
realizacji przewidziano na koniec 2025r. Kolejna informacja dotyczyła parkuru, 
którego lokalizacje przewidziano na Nabrzeżu Szyprów, na terenie 
wymagającym odwodnienia i poniesienia dodatkowych kosztów. Dlatego 
postanowiono go przenieść w inne miejsce np. bliżej ul. Pastoriusza albo na 
działkę przy ul. Lenartowicza obok Przedszkola pomiędzy garażami. 

– Planowanym spotkaniu z GZDiZ  w dniu 12 marca w sprawie zainstalowaniu 
skrzynki elektrycznej na Skwerze Bajki umożliwiającej podłączenie oświetlenia 
choinki i urządzeń podczas festynu i innych imprez organizowanych na 
Skwerze. 

– Zgłoszeniu do remontu ul. Brzechwy i drogi wewnętrznej przy ul. Siennej 13, 
które u zbiegu z ul. Sienną wymagają naprawy albowiem w miejscach tych po 
opadach tworzą się rozlewiska. 

 
 
Ad. 3 
W głosowaniu nad uchwałą w sprawie Mostu Siennickiego brało udział 12 radnych, za 
jej przyjęciem było 11 radnych, jedna radna wstrzymała się od głosu. 
 
Ad.4 
W roku 2025 Rada Dzielnicy Przeróbka ma do wykorzystania budżet w kwocie 41 
592zł, który z uwagi na jego ograniczenie do ok. 60% budżetu z roku 2024 postanowiła 
przeznaczyć tylko na coroczne akcje związane z Dniem Flisaka i akcją świąteczną w 
tym Wigilią i Mikołajkami oraz paczkami dla potrzebujących seniorów. 
 



Ad.5 
Wnioski radnych i mieszkańców, którzy przybyli na dyżur przed sesją, a dotyczące : 

– Nabrzeża Szyprów, części wzdłuż kortów gdzie prawie w sposób ciągły stoi 
woda prawdopodobnie z powodu niewłaściwego odwodnienia. Uniemożliwia to 
dojście do Nabrzeża, koszenia trawy oraz korzystanie z trawiastego boiska. Na 
Nabrzeżu nadal brak ławek i koszy na śmieci. 

– Korekty oświetlenia pod Mostem Wantowym umożliwiające szybszy przejazd 
ciężarówek i autobusów, które z powodu krótkich świateł blokują przejazd pod 
mostem. 

– Przeniesienia przystanku T8 w kierunku Gdańska przy ul.Wosia Budzysza na 
stronę od Szkoły Podstawowej nr 61. 

– Skorygowania przystanku przy ul. Przetocznej, ponieważ piesi udający się na i 
z promu muszą pokonywać dłuższy odcinek a wracający z przeprawy także pod 
górę, tam bowiem zatrzymuje się autobus. 

– Zorganizowania spotkania w sprawie przychodni NZOZ na Przeróbce i 
biblioteki, które dotyczyć miałby sposobu ich funkcjonowania. 

 
 
Ad.6 
Dyżury radnych dzielnicy ustalono na każdą pierwszą środę miesiąca, w godzinach 
17-19 
 
Ad.7 
Czwartą sesję Rady Dzielnicy Przeróbka rozpoczęto o godz.19.00 a zakończono o 
godz. 20.30. Kolejną sesję zaplanowano na dzień 17 lutego 2025r. 
 

Protokół sporządziła: 
Elżbieta Żmijewska 


